
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 3. august 2022

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Samrådsspørgsmål AÅ
Vil ministeren, på baggrund af fund af PFAS i mængder over grænseværdien bl.a. i 
drikkevand og i havskum på strande, redegøre for, dels hvad ministeren konkret vil gøre 
for at håndtere problemet, og dels om ministeren vil tage initiativ til en samlet national 
handleplan for håndtering af forurening med PFAS og dermed tage et nationalt ansvar for 
problemet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Anni Matthiesen (V) og Jacob Jensen (V).

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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